
81st Sneekweek 2016 

BESLISSING PC P18 

Partijen: 
Protesterende boot: Splash 2396 
Geprotesteerde boot: Splash 2586 
 
Getuigen:   
 
 
Samenvatting:  
Loef-lij incident in het voor-de-windse rak. 
 
Procedurele zaken: 
Behandeling onder RvW 63.3b 
 
Vastgestelde Feiten: 
2396 en 2586 beide voor de wind over SB, 2586 vrij voor.  2396 verkrijgt overlap een loef. En 
passeert 2586 tot hij een halve romplengte voor ligt. 
2396 valt af  en vaart binnen de wind en slaat om. 2586 loeft  en vaart achter de spiegel van 2396 
langs waarbij hij her roer van 2396 raakt. 
2396 verlaat de wedstrijd omdat het roer is afgebroken en 2586 heeft schade aan de boeg en 
finisht. Er is geen straf genomen. 
 
Conclusies: 
2396 is als loefwaartse boot niet vrij gebleven van 2586 en overtreedt RvW 11. 
2586 kon de aanvaring redelijkerwijs niet voorkomen en het was niet mogelijk om de  omgeslagen 
boot te ontwijken. 
 
Regels die van toepassing zijn: RvW 11, 14 en 24 
 
 
Beslissing:  
Protest afgewezen; 2396 wordt niet verder gestraft omdat hij de wedstrijd heeft verlaten. 
  
Panel:  
JB, FG, JS 
 
 


